(以下的出席名單所顯示的只是截至擬備該名單時的情況)
(The attendance list below only shows the position as at the time of preparation)

財務委員會 Finance Committee

2023年5月12日(星期五)下午3時正 (或介乎下午2時45分至3時正之間的較早時間) 在立法會綜合大樓會議室1舉行的會議 Meeting to be held on Friday, 12 May 2023, at 3:00 pm (or an earlier time between 2:45 pm and 3:00 pm) in Conference Room 1 of Legislative Council Complex

出席名單 Attendance List

(截至2023年5月11日) (As at 11 May 2023)

朱曼鈴女士, JP 財經事務及庫務局 常任秘書長(庫務)

廖廣翔先生, JP 財經事務及庫務局副秘書長 (庫務)1 Miss Cathy CHU Man-ling, JP Permanent Secretary for Financial Services and the Treasury (Treasury)

Mr Aaron LIU Kong-cheung, JP Deputy Secretary for Financial Services and the Treasury (Treasury)1

<u>議程第3項 - FCR(2023-24)12</u> 這項目請各委員批准在基本工程 儲備基金總目710「電腦化計 劃」下開立為數193,376,000元的 新承擔額,用以提升「智方便」 平台。

張曼莉女士, JP 創新科技及工業局副局長

黄海韻女士, JP 創新科技及工業局副秘書長(2)

黄志光先生, JP 署理政府資訊科技總監

張官偉先生 及數碼個人身分)

Agenda item No. 3 – FCR(2023-24)12 This item invites members to approve the creation commitment of new a \$193,376,000 under **Capital** Works Reserve Fund Head 710 - Computerisation for the upgrade of the "iAM Smart" platform.

Ms Lillian CHEONG Man-lei, JP Under Secretary for Innovation, Technology and Industry

Miss Charmaine WONG Hoi-wan, JP Innovation, Deputy Secretary for Technology and Industry (2)

Mr Tony WONG Chi-kwong, JP Acting Government Chief Information Officer

Mr Daniel CHEUNG Yee-wai 助理政府資訊科技總監(網絡安全 Assistant Government Chief Information Officer (Cyber Security and Digital Identity)

議會事務部1暨公共申訴辦事處 Council Business Division 1 and Public Complaints Office 立法會秘書處 Legislative Council Secretariat 2023年5月11日 11 May 2023